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Zpráva o činnosti kontrolní komise Bytového družstva Hostinského 
1537-1540, Hostinského 1538, Praha 5 (dále KK) za období leden- 
listopad 2011 
 
 
Vážení členové družstva, 
 
Dovolte mi Vás krátce informovat o činnosti Kontrolní komise Bytového družstva 
Hostinského 1537-1540, za uplynulé období roku 2011. 
 
Kontrolní komise v uplynulém období pracovala ve složení Vladimír Jaroš, Anna 
Hřebejková a Ladislav Balas.  Členové KK se v souladu se Stanovami BD scházeli 
za uplynulé období  k projednávání činnosti družstva. 
 
Kontrolní komise se snažila provádět kontrolu hospodaření a činnosti BD. Vzhledem 
k tomu, že ke své činnosti potřebuje podklady od představenstva a představenstvo 
na žádosti reagovalo pomalu (viz podklady pro minulou členskou schůzi) nebo 
nereagovalo vůbec (viz žádost o předložení celkové částky za úklid) rozhodla se 
kontrolní komise řešit problematické věci přímo na této členské schůzi. 
  
Hlavními body jsou : 
 
1/ hospodaření BD a účetnictví. (příloha č. 1) 
2/ členská schůze 10.8.2011 a zpráva představenstva přednesená na této schůzi 
3/ stížnost na člena představenstva (příloha č. 2-není určena k zveřejňování) 
4/ stížnosti členů BD  
5/ činnost KK v následujícím období 
6/ rezignace člena KK a volba nového  
 
KK došla k následujícím závěrům a doporučením: 
 
Ad 1/ Hospodaření BD a účetnictví. (příloha č. 1) 
Kontrolní komise požádala představenstvo zápisem ze své schůze 4.1.2010, aby 
zasílalo pravidelně čtvrtletně zprávu o stavu financí. Představenstvo bohužel tento 
požadavek KK neplní. Z toho důvodu KK žádá ČS o přijetí následujícího 
A)usnesení: 
 
„Členská schůze ukládá představenstvu, aby pravidelně po každém čtvrtletí 
podávala kontrolní komisi zprávu o stavu financí. Vzor je v příloze č. 1 této 
zprávy.“ 
 
Dále co se týče účetnictví, kontrolní komise považuje za neúnosné, aby po 2 letech 
své práce si stávající představenstvo stěžovalo na představenstvo předešlé. Z toho 
důvodu žádá KK ČS o přijetí následujícího B)usnesení: 
 
„Nejpozději 30 dnů od dnešního dne seznámí představenstvo členy družstva se 
způsobem, jak hodlá řešit situaci v účetnictví družstva. Jednotlivé kroky budou 
zároveň zmiňovat termíny a odpovědné osoby.“ 
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Ad 2/ Členská schůze 10.8.2011 a zpráva představenstva přednesená na této 
schůzi (3.bod zápisu z ČS) 
KK oceňuje úspory, které představenstvo dosáhlo, nicméně žádá představenstvo, 
aby tyto úspory vyčíslilo po položkách. 
 
Dále kontrolní komise by ráda uvedla na pravou míru tvrzení představenstva, že se 
kontrolní komise nevyjádřila k účetní uzávěrce z toho důvodu, protože na ČS nebyl 
nikdo z KK přítomný. Hlavní důvod byl ten, že představenstvo nedoručilo podklady 
včas (požadováno 27.7., doručeno 2.8.2011). 
 
Dále ve zprávě se představenstvo vůbec nezabývá rozvojem bytových domů 
(zateplení, opravy…) 
 
 
Ad 3/ Stížnost na člena představenstva (příloha č. 2-není určena k 
zveřejňování) 
KK eviduje stížnost na současného člena představenstva a to v tom smyslu, že jeho 
činnost mohla BD způsobit finanční škodu. 
 
KK žádá představenstvo, aby vzhledem k celkové závažnosti případu věnovalo 
spolupráci s KK zvýšenou pozornost a zvýšené úsilí. 

 
 
Ad 4/ Stížnosti členů BD 
KK v současnosti eviduje stížnosti členů BD podaných ústně a to: 
 

• Havarijní stav stoupaček v domě 1540 (mezi byty 4+1 a 1+kk) 
• Neupravená zeleň kolem bytových domů a odpadky kolem bytových domů 
• Zápach od chovatele rybiček v domě č. 1540 
• Chybějí měřiče tepla na radiátorech ve společných částech bytových domů 
• Chybějí měřidla energií a médií u pronajatých prostor 
• Nejsou využívány ani pronajímány prázdné volné byty 
• Jak chce využívat představenstvo prázdné nebytové prostory 

 
KK žádá představenstvo o reakci na výše uvedená témata.  
 
 
Ad 5/ Činnost KK v následujícím období 
KK se chce v následujícím období věnovat hlavně kontrole členské evidence a 
kontrolu dodavatelských smluv. 
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Ad6/ Rezignace člena KK 
 
Pan Ladislav Baláž v pátek, tj. 25.11.2011 podal vzhledem k pracovnímu vytížení 
telefonickou rezignaci na svoji funkci v KK. Vzhledem k tomu, že oslovený kandidát 
na jeho místo nabídku nepřijal, nemá KK v současnosti žádného kandidáta na 
uvolněné místo. Vzhledem k tomu požádá KK pana Baláže, aby tuto funkci vykonával 
formálně do příští členské schůze. 
 
 
 
Děkuji za pozornost 
 
 
 
V Praze dne 28.11.2011 
 
 
 
 
Za Kontrolní komisi 
 
 
 
 
Vladimír Jaroš, 
předseda      


